
FAU møte 

Dato 21-10-2024 

Tid: kl 18:00 – 19:05 

Sted: Lærerværelse Blokkhaugen 

 

Referat 

1. Rektor ønsket velkommen å orientere om status etter forrige møte, og utfordret FAU på å 

velge en ny leder. 

Rektor fortsatte å utfordre FAU på: Hva skal FAU på Blokkhaugen drive med i sin periode? 

 

Rektor videresender mailer fra forrige FAU til ny leder. 

 

2. Ny leder meldte seg / ble enstemmig valgt. 

Ny leder er: Jan Egil Velure Tretten, 10B 

Nestleder er: Anne-Marit Bødal, 10C 

 

3. Det er kommet invitasjon til fellesmøte med FAU bydelene i Arna og Åsane, dato 22.oktober 

på Mjølkeråen skole. Jan Egil representer FAU Blokkhaugen på dette møte. 

 

4. Skoleball. 

Skoleball ble diskutert og ulike erfaringer, tanker løftet frem. 

Det ble besluttet å utarbeide en spørreundersøkelse i samarbeid med elevrådet for å 

avdekke om skoleball slik det arrangeres i dag, er noe elevene virkelig ønsker, eller om det er 

heller er ønskelig med ett mindre arrangement kun for Blokkhaugen. En annen mulighet kan 

være å arrangere skoleball for 8. og 9. trinn og et eget avslutningsball- / arrangement for10. 

trinn. 

Spørreskjema utarbeides av Guttorm Raknes og sendes FAU for kommentarer/innspill før det 

sendes elevrådet for videre oppfølging og distribusjon. 

 

Det bør / skal fattes en beslutning om det skal arrangeres skoleball på neste FAU møte 

18.november. 

 

Det ble nevnt at ved forrige skoleball måtte såkalte «kåringer» avlyses grunnet fare for 

mobbing. Er dette noe FAU bør løfte frem for skolen OLWEUS-program? 

 

5. FAU oppfordrer alle klasser til å arrangere 1-2 sosiale arrangement pr skoleår - klassevis og 

eventuelt i tillegg samarbeide med de andre klassekontaktene om arrangementer for trinnet. 

 

6. Parkering, refleksaksjon og trafikksikringsaksjon 

Er dette noe FAU skal arrangere? 

Er det mulig å få inn noen sponsormidler fra lokalt næringsliv til dette? 

Videre diskusjon tas på neste møte i november. 

 

 



7. Skidag 10-trinn 

Elevrådet har søkt FAU om midler til å arrangere skidag for 10-trinn. FAU har i dag ikke 

tilstrekkelig med midler til å bistå med dette arrangementet. Rektor undersæker med sin 

administrasjon hva som har vært vanlig tidligere. 

 

Generelt diskusjonspunkt: 

Skal FAU bidra med midler til slike arrangement? FAU tar denne diskusjonen videre på neste 

møte. 

 

 

8. Til neste møte: 

a. Foreslå mulige inntektskilder 

b. Undersøke om det mulig å søke midler. Enten til dette årerts FAU, eller til neste års 

FAU 

c. Leder forfatter ett brev til elevrådet vedr: 

i. Spørreskjema vedr skoleball. (Guttorm) 

ii. Skolemiljø (inne/ute), aktivitetstilbud på skolen, har elevrådet noe de ønsker 

FAU skal jobbe med? 

 

9. Avslutning av skoleåret fra medio mai til skoleavslutning. 

Rektor kommer tilbake med litt informasjon på neste møte rundt hva som ligger i skolens 

årshjul/læreplan for denne perioden? 

 

Diskusjonspunkt: 

Er det planlagt aktiviteter, eller er det generelt mye ‘’dødtid’’? 

Er det ett problem? 

 

10. Det kom en ide på slutten om å arrangere en skolefest for 8 og 9 klassene i januar, og således 

få inn midler til å arrangere egen fest for 10ende klassene til sommeren. Dette punktet 

diskuteres videre på neste møte når tilbakemelding rundt skoleball foreligger. 


